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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa 

Rady Powiatu Bydgoskiego  

w dniu 21 marca 2017r. o godz. 13.30 

w s. 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

 

 

  Posiedzenie komisji poprowadził pan Maciej Makowski – Przewodniczący Komi-

sji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa Rady Powiatu Bydgoskiego, który po otwarciu 

obrad przywitał wszystkich Radnych i przybyłych gości. W posiedzeniu uczestniczyło  

w sumie siedmiu członków Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik  

nr 1 do protokołu (w pkt. 4 na posiedzenie Komisji dotarli Radni E. Mojzesowicz,  

W. Porzych i A. Szmytka) oraz ze Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy pan Zbigniew 

Łuczak – Wicestarosta Bydgoski, pan Leszek Czerkawski – Sekretarz Powiatu, pani  

Grażyna Czepanko – Skarbnik Powiatu, pani Maria Krauze – Dyrektor Wydziału Budow-

nictwa, pan Andrzej Kubiak – Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich, pan 

Mariusz Stężewski  – p.o. Dyrektora Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa, pan  

Janusz Lackner – Dyrektor Wydziału Nieruchomości, pan Roman Meger – Dyrektor Wy-

działu Dróg Powiatowych, a także pani Maria Strąk – Dyrektor Powiatowego Centrum 

Zarządzania Oświatą w Koronowie, pani Arleta Miłuch – Dyrektor Powiatowego  

Centrum Pomocy Rodzinie w Bydgoszczy oraz pan Piotr Sawa z Kujawsko  

–Pomorskiego Ośrodka Doradztwa  Rolniczego w Minikowie. 

  

  Następnie Przewodniczący przedstawił planowany porządek posiedzenia Komisji  

stanowiący załącznik nr 2 do protokołu.  Poinformował również, że w związku z niewy-

starczającą liczbą obecnych członków Komisji, protokoły z poprzednich posiedzeń prze-

głosowane zostaną w terminie późniejszym. 

   

 W punkcie 4 porządku obrad, członkowie Komisji zapoznali się z perspektywą 

finansową rozwoju rolnictwa. Szczegółowych informacji nt. funkcjonowania Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 –2020, przy pomocy prezentacji multimedial-

nej, udzielił pan Piotr Sawa – Kierownik Działu Rozwoju Obszarów Wiejskich Kujawsko 

– Pomorskiej Izby Rolniczej w Minikowie. Udzielił również odpowiedzi na zapytania 

Radnych pani Elżbiety Mojzesowicz w sprawie warunków otrzymania wsparcia na mo-

dernizację gospodarstw rolnych oraz pana Tadeusza Zamłyńskiego w sprawie rolniczego 

handlu detalicznego. Zaprosił także na konferencję dot. handlu rolniczego zaplanowaną na 

30 marca br. godz. 10.00 w Minikowie. 

 

  W dalszej części obrad Radni jednogłośnie przyjęli protokoły z przebiegu posie-

dzeń Komisji odbywających się w dniach 17 stycznia i 14 lutego 2017r.  

 

  W punkcie 5 porządku obrad, pani Maria Krauze – Dyrektor Wydziału Budownic-

twa przedstawiła Radnym informację o wydanych pozwoleniach na budowę i przyjętych 

zgłoszeniach w 2016r.  

 

  W punkcie 6 porządku obrad, pan Janusz Lackner – Dyrektor Wydziału Nieru-

chomości przedstawił informację nt. gospodarowania nieruchomościami będącymi  

własnością Powiatu Bydgoskiego.  



 

 

OR-III.0012.8.2017 

 

2 

 

 

  W punkcie 7 porządku obrad, członkowie Komisji zapoznali się z „Informacją  

z rozliczenia dotacji przekazanych z budżetu Powiatu Bydgoskiego Gminnym Spółkom 

Wodnym w roku 2016” stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu. Radny Tadeusz Zamłyń-

ski zaapelował, aby przy dzieleniu środków dla GSW uwzględnić przede wszystkim tere-

ny zalewowe. Dyr. Mariusz Stężewski przypomniał podstawowe kryteria podziału  

środków dla GSW wynikające z uchwały Nr 82/VII/11 Rady Powiatu Bydgoskiego  

z 28 kwietnia 2011r. tj. długość utrzymywanych urządzeń melioracji wodnej, ściągalność 

i wysokość uchwalonych składek na utrzymanie urządzeń melioracyjnych i powierzchnię 

użytków rolnych zmeliorowanych. Radny zgłosił wniosek o zmianę kryteriów podziału 

dotacji dla GSW poprzez uwzględnienie również terenów zalewowych. Radna Elżbieta 

Mojzesowicz przypomniała, że na posiedzeniu Komisji 19 stycznia 2016r. zgłoszony  

został wniosek dotyczący zwiększenia środków na spółki wodne. Dyr. Stężewski  

poinformował, że w ub. roku przyznano dotacje w łącznej wysokości 50 tys. zł. Na rok 

bieżący zaplanowano środki w wysokości 80 tys. zł. Natomiast Skarbnik Powiatu wyja-

śniła, że nie jest to ani zadania własne Powiatu ani zadanie zlecone. Dotacje dla spółek 

wodnych finansowane są jednak ze środków własnych Powiatu.  

  

  W punkcie 8 porządku obrad, Radni przystąpili do opiniowania materiałów  

na XXVI Sesję Rady Powiatu Bydgoskiego w dniu 30 marca 2017r.:  

1) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Miejskiego  

Państwowej Straży Pożarnej w Bydgoszczy o stanie bezpieczeństwa, ochrony 

przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych powiatu bydgoskiego  

za 2016r., został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

2) Projekt uchwały  w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów oraz rodzajów 

dokumentów niezbędnych na pierwszym etapie postepowania rekrutacyjnego  

do Internatu Zespołu Szkół Agro – Ekonomicznych im. Bronisława Zamojdzina  

w Karolewie, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

3) Projekt uchwały  w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i spe-

cjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświato-

we oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu 

Bydgoskiego na okres od 1 września 2017r. do dnia 31 sierpnia 2019r., został 

przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

4) Projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i podziału 

środków finansowych z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełno-

sprawnych na rok 2017, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozy-

tywnie; 

5) Projekt uchwały  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Dobrcz polega-

jącej na dofinansowaniu opracowania dokumentacji projektowej wraz z podziałem 

działek dla następujących zadań pn.: „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1540C 

Trzebień – Niemcz – Bydgoszcz polegająca na wykonaniu ścieżki rowerowej na 

odcinku od Kotomierza do Nekli” oraz „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1502C 

Kotomierz – Dobrcz polegająca na wykonaniu ścieżki rowerowej”, został przez 

Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie;  

6) Projekt uchwały  w sprawie udzielenia dotacji w 2017 roku na prace konserwator-

skie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabyt-

ków, położonym na obszarze Powiatu Bydgoskiego, został przez Komisję jedno-

głośnie zaopiniowany pozytywnie; 
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7) Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia woli realizacji z Gminą Koronowo i Gminą 

Osielsko projektu partnerskiego pn. „Rozbudowa drogi powiatowej 1526C oraz 

drogi wojewódzkiej 244 na odcinku od Samociążku do drogi krajowej 25 polega-

jąca na wykonaniu ścieżki rowerowej w ramach Regionalnego Programu Opera-

cyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014-2020”, został przez 

Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; Starosta Wojciech Porzych  

zasygnalizował, że być może zajdzie konieczność zdjęcia uchwały z najbliższej  

sesji lub jej ewentualnej zmiany; 

8) Projekt uchwały  zmieniającej budżet Powiatu Bydgoskiego na 2017r., został przez 

Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

9) Skarga na Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Bydgoszczy  

– będzie przedmiotem analizy najbliższego posiedzenia Komisji Rewizyjnej.  

 

  W punkcie 9 porządku obrad  Radni nie podjęli żadnych „spraw bieżących komi-

sji”. 

 

 W punkcie10 porządku obrad „wolne wnioski i zapytania”, Starosta Wojciech  

Porzych powrócił do wniosku zgłoszonego przez Radnego Tadeusza Zamłyńskiego.  

Wyjaśnił, że w ostatnich latach teren powiatu bydgoskiego nękała raczej susza niż powo-

dzie. Zaproponował zatem, aby nie zmieniać dotychczas obowiązujących kryteriów  

podziału dotacji dla Gminnych Spółek Wodnych. Dodał jednocześnie, ze w razie zagro-

żenia powodzią można na ten cel przesunąć środki z rezerwy. W następstwie dyskusji  

w której głos zabrali Radni pani Elżbieta Mojzesowicz,  pan Leszek Kuziak, pan Piotr 

Kozłowski, a także Wicestarosta Zbigniew Łuczak, Skarbnik Grażyna Czepanko i Dyr. 

Mariusz Stężewski, Radny Tadeusz Zamłyński wycofał swój wniosek o zmianę uchwały 

określającej kryteria podziału dotacji dla GSW. Jednocześnie Radny podtrzymał wniosek 

z posiedzenia Komisji w styczniu 2016r.   

  

  Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa  

o godz. 15.22.  
 

Protokołowała: Paulina Wengler 

 

 

Podpisy członków Komisji: 

1. Maciej Makowski 

- przewodniczący komisji   ……………………………………….. 

2. Elżbieta Wysocka 

- wiceprzewodniczący komisji  ……………………………………….. 

3. Piotr Chudzyński    ……………………………………….. 

4. Joanna Kin    ……………………………………….. 

5. Piotr Kozłowski    ……………………………………….. 

6. Leszek Kuziak    ……………………………………….. 
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7. Elżbieta Mojzesowicz   ……………………………………….. 

8. Wojciech Porzych   ……………………………………….. 

9. Zenon Rydelski    ……………………………………….. 

10. Andrzej Szmytka    ……………………………………….. 

11. Tadeusz Zamłyński   ……………………………………….. 

 


